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Protokół Nr XVII/2025 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 30 kwietnia 2025 roku  

Obrady rozpoczęto 30 kwietnia 2025 roku o godz. 12:30, a zakończono o godz. 15:58 tego 
samego dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     18 

Nieobecnych                                                      -       3 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył XVII zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską, Sekretarza Miasta  

Pana Waldemara Siurka. 

Przywitał Dyrektora SPZOZ w Łukowie Pana Mariusza Furlepę. 

Przywitał Dyrektor CUS Panią Dorotę Zakrzewską.  

Przywitał naczelników, kierowników i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

Przypomniał, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Urzędu Miasta pod 

adresem: www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków.  

W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach XVII sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności  
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17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XVII sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XVII sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz pozostałymi materiałami 

został Państwu radnym doręczony w terminie.  

Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem, czy są wnioski do tak przedstawionego porządku 

obrad ? Stwierdził, że nie widzi. Poinformował, że porządek obrad XVII sesji przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XVII sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta  

i z działalności Burmistrza w okresie od XVI sesji Rady Miasta. 
5. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Dostosowanie wyposażenia 
pomieszczeń do prawidłowego funkcjonowania pododdziału urazowo-ortopedycznego". 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łukowskiemu  
w formie dotacji celowej na wkład własny do projektu wydania publikacji pn. : "Kościół 
pobernardyński Podwyższenia Krzyża Świętego w Łukowie - najnowsze badania 
archeologiczne". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Łuków i nadania  
jej Statutu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Stowarzyszeniu Szachistów Szachpol w Łukowie 
Odznaki Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Przemysławowi Tryboniowi Odznaki 
Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Waldemarowi Siurkowi Odznaki Honorowej  
za Zasługi dla Łukowa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk  
w Mieście Łuków w 2025 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie. 
 
W trakcie odczytywania porządku do obrad dołączył Przemysław Wereszczyński Radny. 
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3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 

Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że protokół został zatwierdzony przez przewodniczącego obrad. Nie było 

zgłoszeń o wprowadzenie poprawek.  

Stwierdził, że: 

Protokół z XVI sesji Rady Miasta został przyjęty bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XVI sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XVI sesji Rady Miasta. Udzielił głosu Panu Burmistrzowi. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od XVI sesji Rady Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Andrzej Skwarek Radny, Sławomir Smolak Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od XVI  sesji Rady Miasta. 
 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu porządku obrad: 

- salę obrad opuścili: Grzegorz Gomoła Radny, Jerzy Siwiec Radny; 

- do obrad dołączyli: Grzegorz Gomoła Radny, Jerzy Siwiec Radny. 
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5. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Ocena zasobów pomocy społecznej. Poinformował, że temat ten był przedmiotem obrad 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 28 kwietnia br.  

Powiedział, że jest z nami Dyrektor Centrum Usług Społecznych Pani Dorota Zakrzewska. 

Zaproponował przyjęcie konwencji zadawania pytań i udzielania odpowiedzi przy realizacji 

przedmiotowego tematu. Wobec braku sprzeciwu wobec zaproponowanego sposobu 

procedowania otworzył dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM, Arkadiusz Pogonowski 

Wiceprzewodniczący RM, Sławomir Smolak Radny, Paweł Stoga Radny, Jarosław Okliński 

Wiceprzewodniczący RM. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Dorota Zakrzewska Dyrektor CUS. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Ocenę zasobów pomocy społecznej. 

 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu porządku obrad: 

- salę obrad opuścili: Bartłomiej Bryk Radny, Marcin Mościcki Radny; 

- do obrad dołączyli: Bartłomiej Bryk Radny, Marcin Mościcki Radny. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Dostosowanie wyposażenia 
pomieszczeń do prawidłowego funkcjonowania pododdziału urazowo-ortopedycznego". 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Dostosowanie wyposażenia 

pomieszczeń do prawidłowego funkcjonowania pododdziału urazowo-ortopedycznego". 
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Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego z dnia 28 kwietnia br. a także pozytywną opinię Komisji 

Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami  

z dnia 29 kwietnia br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  omówił projekt uchwały. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrał: 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM. 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Mariusz Furlepa Dyrektor SPZOZ.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Dostosowanie wyposażenia 
pomieszczeń do prawidłowego funkcjonowania pododdziału urazowo-ortopedycznego". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej 
Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
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Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. "Dostosowanie 
wyposażenia pomieszczeń do prawidłowego funkcjonowania 
pododdziału urazowo-ortopedycznego". 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/128/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łukowskiemu 
w formie dotacji celowej na wkład własny do projektu wydania publikacji pn. : "Kościół 
pobernardyński Podwyższenia Krzyża Świętego w Łukowie - najnowsze badania 
archeologiczne". 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad –  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łukowskiemu w formie 

dotacji celowej na wkład własny do projektu wydania publikacji pn. : "Kościół pobernardyński 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Łukowie - najnowsze badania archeologiczne". 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego z dnia 28 kwietnia br. a także pozytywną opinię Komisji 

Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami  

z dnia 29 kwietnia br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łukowskiemu w 
formie dotacji celowej na wkład własny do projektu wydania publikacji pn. : "Kościół 
pobernardyński Podwyższenia Krzyża Świętego w Łukowie - najnowsze badania 
archeologiczne". 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej 
Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Łukowskiemu w formie dotacji celowej 
na wkład własny do projektu wydania publikacji  
pn.: "Kościół pobernardyński Podwyższenia Krzyża 
Świętego w Łukowie - najnowsze badania archeologiczne". 

Uchwała otrzymała numer XVII/129/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
W trakcie realizacji przedmiotowego punktu: 
- salę obrad opuścił Andrzej Skwarek Radny; 
- do obrad dołączył Andrzej Skwarek Radny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Łuków i nadania 
jej Statutu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Łuków i nadania jej 

Statutu.  

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 28 kwietnia br. Przywitał obecne na sesji uczennice Szkoły Podstawowej nr 2 

 i nr 3. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza –  przedstawił genezę przygotowania projektu 

uchwały, który następnie omówił.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.   

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Krzysztof Jodełko Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Sławomir Smolak Radny, Jerzy Siwiec 

Radny, Paweł Stoga Radny, Bartłomiej Bryk Radny – złożył wniosek o zarządzenie przerwy  

w obradach celem przygotowania poprawki do projektu Statutu. 

 

Odpowiedzi i wyjaśnień na zadawane pytania udzielali: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

Monika Jędrzejkowska Radna – zadeklarowała poparcie dla idei angażowania młodzieży  

w życie samorządu. Wskazała jednak, że obowiązuje już uchwała nr 242/2017 z 30 marca 
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2017r., która powołuje Młodzieżową Radę Miasta i nadaje jej Statut. Zwróciła uwagę  

na konieczność aktualizacji tego statutu w związku z reorganizacją systemu oświaty, polegającą 

na likwidacji gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych. Odnosząc się do przedłożonego projektu, 

podkreśliła, że jego zapisy, w szczególności § 8 dotyczący powoływania i odwoływania 

członków Młodzieżowej Rady przez Burmistrza, pozostają w sprzeczności z art. 5b ust. 10 

ustawy o samorządzie gminnym. Ustawa wskazuje bowiem na obowiązek określenia trybu  

i kryteriów wyboru członków Rady. Oceniła, że proponowane rozwiązania pozbawiają 

młodzież czynnego prawa wyborczego, co narusza przepisy ustawowe i zasady demokracji.  

W związku z powyższym złożyła wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad  

i dopracowanie projektu Statutu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 5 minut przerwy w obradach. Po przerwie 

wznowił obrady.  

Przypomniał, że bezpośrednio przed zarządzeniem przerwy radna Monika Jędrzejkowska 

złożyła wniosek o zdjęcie przedmiotowego punktu z porządku obrad.  

 

Monika Jędrzejkowska Radna – zwróciła obecnym uwagę, że nie ma potrzeby pośpiechu, 

ponieważ zgodnie z projektem Statutu kadencja Młodzieżowej Rady Miasta  rozpoczyna się 

dopiero 1 października. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  złożył sprzeciw wobec wniosku o zdjęcie punktu  

z porządku obrad, podkreślajac, że obowiązująca uchwała zawiera zapisy  dotyczące 

demokratycznego procesu wyboru, a mimo to Młodzieżowa Rada nie zafunkcjonowała. 

Zaznaczył, że Młodzieżowa Rada będzie mogła sama przedstawić propozycje zmian Statutu, 

które zostaną poddane pod rozwagę. Ocenił, że kontynuowanie sporów może odroczyć proces 

powołania Rady na kilka miesięcy. 

 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM – wyraził poparcie dla wniosku złożonego 

przez radną Monikę Jędrzejkowską, wskazując, że wybory są podstawą demokracji. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza –  zaapelował do Państwa radnych o podjęcie 

uchwały podczas obrad dzisiejszej sesji w przedstawionej formie. Wskazał na czas trwania  

I kadencji Młodzieżowej Rady Miasta. Zauważył, że w przypadku Rady Seniorów również nie 
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przeprowadza się wyborów, a losowanie, a jej funkcjonowanie jest zgodnie z przepisami. 

Nadzór Wojewody nie miał co do tego wątpliwości. 

 

Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM – poparł sprzeciw wobec złożonego 

wniosku o zdjęcie punktu z porządku obrad. Wyraził obawę, że przewlekłość procedur może 

stłumić zapał młodzieży do działania.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się z pytaniem do radnej Pani Moniki 

Jędrzejkowskiej, czy chciałby dodatkowo umotywować wniosek formalny ? 

 

Monika Jędrzejkowska Radna – przywołała § 8 ust. 1 projektu Statutu, odnosząc się do  czasu 

trwania I kadencji Młodzieżowej Rady Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności w systemie za pomocą przycisku kworum. Przeszedł do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zdjęcia z porządku obrad punktu 8: Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Łuków i nadania jej Statutu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Monika Jędrzejkowska, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
PRZECIW (9) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Maciej Kazana, 
Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Jodełko 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Wniosek nie przeszedł 

Głos w dyskusji zabrał: 

Marcin Mościcki Radny. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Łuków i nadania jej 
Statutu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, 
Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, 
Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (2) 
Monika Jędrzejkowska, Jarosław Okliński 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miasta Łuków i nadania jej Statutu. 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/130/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Podziękował przedstawicielom uczniów szkoły za przybycie, deklarując jednocześnie 

gotowość do ewentualnych zmian ram prawnych, w których będzie funkcjonowała 

Młodzieżowa Rada Miasta.  

Podziękował radnym za wszystkie głosy w dyskusji. 

 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu porządku obrad: 

- salę obrad opuścił Zygmunt Celiński Radny, Andrzej Skwarek Radny, Sławomir Smolak 

Radny; 

- do obrad dołączył Zygmunt Celiński Radny, Andrzej Skwarek Radny, Sławomir Smolak 

Radny. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Stowarzyszeniu Szachistów Szachpol w Łukowie 
Odznaki Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania Stowarzyszeniu Szachistów Szachpol w Łukowie 

Odznaki Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 28 kwietnia br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  wyznaczył do referowania Sekretarza Miasta.  

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Sebastian Ignaciuk Radny.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Stowarzyszeniu Szachistów Szachpol w Łukowie 
Odznaki Honorowej za Zasługi dla Łukowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Kazana 
NIEOBECNI (5) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Tomasz 
Świniarski 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania 
Stowarzyszeniu Szachistów Szachpol w Łukowie Odznaki 
Honorowej za Zasługi dla Łukowa 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/131/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu porządku salę obrad opuścili: Bartłomiej Bryk 

Radny, Arkadiusz Pogonowski Radny.  

 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Przemysławowi Tryboniowi Odznaki 
Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Przemysławowi Tryboniowi Odznaki Honorowej 

za Zasługi dla Łukowa. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 28 kwietnia br.  

Poprosił Sekretarza Miasta o omówienie projektu uchwały. 

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Przemysławowi Tryboniowi Odznaki Honorowej 
za Zasługi dla Łukowa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
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NIEOBECNI (5) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Tomasz 
Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania  
Panu Przemysławowi Tryboniowi Odznaki Honorowej  
za Zasługi dla Łukowa. 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/132/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Waldemarowi Siurkowi Odznaki 
Honorowej za Zasługi dla Łukowa. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Waldemarowi Siurkowi Odznaki Honorowej  

za Zasługi dla Łukowa. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 28 kwietnia br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Waldemarowi Siurkowi Odznaki Honorowej za 
Zasługi dla Łukowa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
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NIEOBECNI (4) 
Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Tomasz Świniarski 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania  
Panu Waldemarowi Siurkowi Odznaki Honorowej za Zasługi 
dla Łukowa. 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/133/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Pogratulował Panu Waldemarowi Siurkowi nadania Odznaki. Poinformował, że Odznaki 

zostaną wręczone podczas uroczystej sesji, która odbędzie się w maju br. 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – podziękował.  

 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu do obrad dołączył Bartłomiej Bryk Radny. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk  

w Mieście Łuków w 2025 roku. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Mieście 

Łuków w 2025 roku. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Jerzy Siwiec Radny. 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Mieście 
Łuków w 2025 roku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (4) 
Łukasz Bober, Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie określenia sezonu 
kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Mieście Łuków w 2025 
roku. 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/134/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

W trakcie realizacji przedmiotowego punktu; 

- do obrad dołączył Arkadiusz Pogonowski Radny; 

- obrady opuścił Łukasz Bober Radny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami – opinia z dnia  

29 kwietnia br.    

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń zamknął 
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dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (4) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2025. 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/135/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
W trakcie realizacji przedmiotowego punktu: 

- do obrad dołączył Łukasz Bober Radny; 

- obrady opuścił Bartłomiej Bryk Radny. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami – opinia z dnia  

29 kwietnia br.    

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (4) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Tomasz Świniarski 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej 
 

Uchwała otrzymała numer XVII/136/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

15. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady, przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- w dniu 28 marca br. wpłynęło zawiadomienie Marszałka Województwa Lubelskiego  

o udostępnieniu do opiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa lubelskiego 

oraz o spotkaniu warsztatowym online; 
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- w dniu 3 kwietnia br. drogą mailową wpłynęło, przekazane do wiadomości, pismo skierowane 

przez jednego z Posłów na Sejm RP do Wojewody Lubelskiego dotyczące planowanej budowy 

ośrodków dla migrantów/cudzoziemców w województwie lubelskim; 

- w dniu 9 kwietnia br. wpłynęła odpowiedź od Komendanta Powiatowego Policji w Łukowie 

na zadane przez radnego pytanie dot. wpływu ograniczenia sprzedaży alkoholu w godz.  

23.00-6.00 na częstotliwość  podejmowanych interwencji; 

- w dniu  14 kwietnia br. wpłynęła uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie z dnia 11 kwietnia br. w sprawie zaopiniowania przedłożonego 

przez Burmistrza  Miasta Łuków sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

- w dniu 24 kwietnia br. do Rady Miasta wpłynęła petycja w sprawie rozważenia wprowadzenia 

Bonu Kulturalno-Sportowego dla młodzieży w wieku 13-18 lat zamieszkałej na terenie miasta 

Łuków. Petycja została skierowana do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady. 

Przywołane pisma były na bieżąco przekazywane na służbowe skrzynki mailowe Państwa 

radnych. 

 

Marcin Mościcki Radny - zapytał, na jakim etapie znajduje się realizacja społecznej 

inicjatywy mieszkaniowej. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - odpowiedział, że choć formalnie punkt nie nosi nazwy 

„pytania i odpowiedzi”, udzieli informacji, ponieważ społeczna inicjatywa mieszkaniowa 

stanowi ważne działanie zarówno władz miasta, jak i Rady. Wyjaśnił, że sprawa jest 

prowadzona wielotorowo – zawarto już umowy z przyszłymi najemcami, ogłoszono przetarg 

na budowę, jest prawomocne pozwolenie na budowę. Jeżeli przetarg zakończy się pomyślnie, 

niebawem zostanie podpisana umowa, a realizacja inwestycji przy ul. Wileńskiej rozpocznie 

się jeszcze w tym roku. 

 

Sławomir Smolak Radny - zwrócił się z prośbą o wystąpienie z petycją do Marszałka 

Województwa Lubelskiego o uwzględnienie w budżecie województwa programu „Lubelskie 

dla młodzieży”, wzorowanego na funkcjonującym w Mazowieckiem programie „Mazowsze  

dla młodzieży”. Wskazał, że tamtejszy program obejmuje dedykowaną pulę środków  

dla młodzieżowych rad i organizacji pozarządowych, czego obecnie w województwie 

lubelskim brakuje. Dodatkowo zaproponował, aby z analogiczną petycją zwrócić się  

do Starosty Łukowskiego oraz Rady Powiatu, umożliwiając młodzieży ze szkół 
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ponadpodstawowych udział w podobnych programach. Zasugerował także, aby w lokalnym 

programie współpracy z organizacjami pozarządowymi przewidzieć środki – np. w formie 

małych grantów, którymi mogłaby dysponować młodzież, składając własne wnioski. 

Podkreślił, że samo powołanie Młodzieżowej Rady Miasta to krok w dobrą stronę,  

ale bez zapewnienia jej odpowiednich narzędzi – przede wszystkim finansowych – nie będzie 

mogła realnie działać na rzecz swojego środowiska. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odpowiedział, że Miasto wystąpi z wnioskami  

do Marszałka Województwa Lubelskiego oraz do Starostwa Powiatowego. Wyraził 

wątpliwość, czy Marszałek będzie chciał wzorować się na rozwiązaniach z województwa 

mazowieckiego, ale zapewnił, że wniosek zostanie złożony. Zadeklarował także gotowość  

do współpracy ze Starostwem, wyrażając nadzieję na wzajemne wsparcie, przypominając,  

że Miasto nigdy wcześniej nie odmówiło współpracy. Podkreślił, że zakres działania 

Młodzieżowej Rady Miasta wykracza poza samych mieszkańców miasta, dlatego liczy  

na pozytywny odzew również ze strony Powiatu. 

Jerzy Siwiec Radny - odniósł się do wypowiedzi radnego Smolaka, wskazując,  

że w przypadku Powiatu potencjalną trudnością może być kwestia prawna związana  

z przekazaniem środków finansowych, ponieważ Młodzieżowa Rada Miasta  

nie posiada statusu stowarzyszenia. Podkreślił jednak, że nie chodzi o brak dobrej woli,  

lecz o znalezienie odpowiedniej formy prawnej. Następnie zwrócił się z pytaniem  

do Przewodniczącego Rady o szczegóły dotyczące zapowiedzianej uroczystej sesji, prosząc  

o informacje, o ile są już dostępne. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM –poinformował, że chociaż nie wszystkie szczegóły 

są jeszcze ustalone, to znaczna część informacji jest już znana. Po konsultacjach z prezydium 

Rady oraz Burmistrzem zapadła decyzja o zorganizowaniu uroczystej sesji Rady Miasta w dniu 

23 maja. Sesja ta będzie poświęcona wręczeniu przyznanych dziś odznak – dwóm osobom  

i jednemu podmiotowi – zgodnie z obowiązującą uchwałą, która określa uroczysty sposób 

przekazywania tych wyróżnień. Ponadto uroczysta sesja będzie okazją do uczczenia 35-lecia 

samorządu, liczonego od pierwszych wyborów samorządowych 27 maja 1990 roku. Sesja 

rozpocznie Dni Łukowa. Poprosił Państwa radnych o zarezerwowanie terminu 23 maja, 

prawdopodobnie we wczesnych godzinach popołudniowych (około 12:00–13:00), ponieważ 

planowane są przyjazdy delegacji, a szczegółowy program sesji jest jeszcze w opracowaniu. 
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Sławomir Smolak Radny – odniósł się do wcześniejszych wątpliwości, podkreślając,  

że zarówno ustawa o samorządzie gminnym, jak i powiatowym przewidują możliwość 

zawierania porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego, co eliminuje 

przeszkody prawne w zakresie współpracy, również w kontekście wsparcia Młodzieżowej 

Rady Miasta. Zaznaczył, że pozostaje jedynie kwestia wypracowania stosownego 

porozumienia między samorządami, z udziałem ich służb prawnych. Przywołał także przykład 

współpracy pomiędzy Samorządem Województwa Pomorskiego a urzędnikami  

z Województwa Podlaskiego jako dowód na to, że prawo dopuszcza tego typu rozwiązania. 

 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM - zwrócił się z prośbą o informację dotyczącą 

aktualnego etapu organizacyjnego w sprawie powołania jednostki odpowiedzialnej  

za kompleksowe rozliczanie oświaty. Zapytał również, czy temat ten jest nadal procedowany, 

czy został zarzucony. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - odpowiedział, że temat nie został zarzucony, natomiast 

kluczowym i przełomowym momentem będzie podjęcie stosownej uchwały przez Radę Miasta. 

Dopiero wtedy, po uzyskaniu formalnej zgody Rady, możliwa będzie realizacja zadania,  

czyli faktyczne powołanie nowej jednostki do kompleksowego rozliczania oświaty. 

 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM - zwrócił uwagę, że sama uchwała  

nie wystarczy do realizacji całego procesu powołania jednostki. Podkreślił, że niezbędne jest 

wcześniejsze przeprowadzenie odpowiednich działań przygotowawczych, w tym przede 

wszystkim analiz. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - wyjaśnił, że są na etapie analizy lokalizacji jednostki. 

Wskazał, że kwestia lokalizacji nowej jednostki nie jest prosta ani oczywista – nie wystarczy 

jedynie wskazać miejsca na mapie, nawet jeśli chodzi o działkę czy budynek będący własnością 

Miasta. Obecnie rozważane są dwie potencjalne lokalizacje. Podkreślił, że konieczne jest 

również określenie, jakie warunki i zasoby są niezbędne, aby dana lokalizacja mogła zostać 

odpowiednio przystosowana do rozpoczęcia funkcjonowania jednostki. 

 

Sławomir Smolak Radny –zaproponował opracowanie swoistej „mapy drogowej” dla procesu 

powołania jednostki do rozliczania oświaty. Podkreślił, że skoro wszyscy – zarówno Burmistrz, 

jak i radni – dostrzegają potrzebę stworzenia takiej jednostki, warto byłoby określić ramy 
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czasowe tego działania. Zasygnalizował, że nie oczekuje szczegółów od razu, ale dobrze byłoby 

znać, choć ogólny zarys – czy realizacja planowana jest jeszcze w tym roku, w przyszłym,  

czy może dopiero w kolejnej kadencji. Zwrócił uwagę, że Miasto przeznacza na oświatę ponad 

80 milionów złotych, więc im szybciej uda się zorganizować system kompleksowego 

rozliczania, tym lepiej dla całego samorządu. 

 

Krzysztof Jodełko Radny – korzystając z okazji, że obecny jest dyrektor Zarządu Dróg 

Miejskich, złożył podziękowania za prowadzone prace na ul. Browarnej, zaznaczając,  

że mieszkańcy długo czekali na realizację tych robót. Jednocześnie poprosił o informację,  

kiedy planowane jest położenie warstwy asfaltowej. 

 

Marcin Bernat Dyrektor ZDM - poinformował, że wstępnie planowane jest położenie 

warstwy asfaltowej w przyszłym miesiącu. Zaznaczył jednak, że termin ten może ulec zmianie, 

ponieważ jest częściowo uzależniony od dostępności wykonawcy. Dodał, że w tej sprawie 

prowadzone są już rozmowy. 

 

Zygmunt Celiński Radny – zgłosił uwagę dotyczącą stanu technicznego chodnika  

przy ul.  Lewickiego, zaznaczając, że chodnik jest w bardzo złym stanie – popękany i trudny 

do przejścia – i poprosił dyrektora Zarządu Dróg Miejskich o uwzględnienie tej lokalizacji przy 

planowaniu prac.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM - zwrócił się z prośbą do dyrektora ZDM, w imieniu 

mieszkańca osiedla Klimeckiego, który korzysta z garaży przy tamtejszych blokach.  

Wskazał na problem z dużymi zagłębieniami na placu przed garażami, szczególnie  

w miejscach, gdzie woda wypłukała nawierzchnię przy skrzyżowaniach wewnętrznych ciągów 

komunikacyjnych. Zaznaczył, że nie chodzi o całkowite wyrównanie placu, ponieważ 

wcześniejsze doświadczenia pokazały, że wiąże się to z komplikacjami dotyczącymi 

odwodnienia. Poprosił natomiast o uzupełnienie największych ubytków drobnym gruzem  

lub innym materiałem w kilku najbardziej zniszczonych miejscach. Podkreślił, że był osobiście 

na miejscu i potwierdza zasadność tej interwencji.  

 

16. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 

– Zamknięcie. 
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Zamknął obrady XVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków. Podziękował wszystkim  

za przybycie i merytoryczną pracę podczas obrad. 

 

Przewodniczący 
Rada Miasta  

Artur Czubaszek 

Protokołowała: 
Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 


